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Zápis z jednání dne 6. íjna 2009 

ítomni: Ing. L. Brabec, M. Dolejšová, M. Hurdová, J. Pešek, Mgr. D. Sedlá ek, 
Mgr. P. Taušek; 

 jako host Mgr. M. Skuhravý  

 Hlavním bodem jednání bylo schválení výro ní zprávy o innosti školy za školní rok 
2008/09 – schválena bez p ipomínek 

 Dále editel školy Mgr. M. Skuhravý seznámil leny rady s prob hnuvším p ijímacím 
ízením, s realizací ŠVP (od 1. zá í 2009 pro první ro níky) a s hospoda ením školy, 

které je stále obtížn jší vzhledem k neustále se snižujícím finan ním prost edk m. Pro 
rok 2010 je již krajským ú adem avizováno op tovné snížení rozpo tu. 

Zapsal: Luboš Brabec 


